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Meijerijstad 
 

 
Toelichting: 
3 Alleen voor paspoort en rijbewijs 

3 Alleen voor verlenging paspoort/ rijbewijs of andere incidentele aanvraag 

3 Beetje raar gesteld. Ik kom regelmatig op het gemeentehuis, gemiddeld wel 1 x per maand. 
Maar dat vind ik niet `bijna nooit`. 

4 Alleen als er moet zijn. Een paar keer per jaar misschien. 

5 1x per jaar ongeveer 

 

 
Toelichting: 
2 Aangezien de huisvesting als standpunt heeft sober en functioneel,moet er geen geld uitgegeven 

worden aan nieuwbouw of aan aanbouw bij de gebouwen van Sint-Oedenrode en/of Schijndel. In 
tijden van overvloed en als het gemeentehuis in Veghel versleten" is, kan er op zoek gegaan worden 
naar een meer centraal gelegen plek." 

2 Het is de gemeente met de meeste inwoners.  
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1. Komt u wel eens op het gemeentehuis? 
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2. “Veghel is de juiste locatie om het 
gemeentehuis van Meierijstad te vestigen” 
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3 Als dit al beslist is kunnen de huidige ambtenaren nu al naar Veghel en is een grote opvanglocatie 
voor vluchtelingen. betreffende wrk activiteit zal er dan niet veel veranderen... 

3 Goed geregeld zo 

3 Veghel is de grootste gemeente met de meeste regionale voorzieningen (scholen e.d.) 

4 Had ook Sint-Oedenrode kunnen zijn, wij hebben per slot van rekening stadsrechten. 

4 Omdat Veghel de Grrotste broek aanheeft  ? Als er historisch gezien een dorp recht op heeft dan is 
het Rooi, met ongeveer 780 jaar stadsrechten. Of misschien is het wel heel redelijk als er in de buurt 
van de Coeveringse molen een nieuw gemeentehuis komt, precies tussen de 3 gemeentes. En dan 
de bestaande gemeentehuizen inrichten als asielzoekerscentra. 

4 Wat wel voor bv. ouderen vervelend is, is dat Veghel voor Rooienaren alleen via de snelweg te 
bereiken is. 

5 Extra investeren voor werkplekken geen noodzaak. Gemeentehuis Schijndel gebruiken voor 
ondersteunende diensten zoals, financiën, belastingen. Gelet op digitale mogelijkheden moet dit 
probleem zijn. 

5 In de huidige digitale wereld kan best vanuit verschillende lokaties worden gewerkt. In de 
Hoeksewaard werkt in de praktijk. Waarom niet hier? 

5 Mensen uit Sint-Oedenrode hechten veel waarde aan het dorp zelf en daar alles te kunnen, indien 
het gem.huis in veghel komt is dat voor veel mensen minder.  

5 Ten eerste moet het dan gewoon Gemeentehuis gaan heten(het is geen stad). Ten 2e zijn wij 
diegene die de stadsrechten hebben, en daardoor meer recht hebben op het gemeentehuis. 

5 Waarom veghel 

6 Ben nooit voor de fusie geweest. 

6 Ik ben het al niet met deze fusie eens, omdat samenwerking van en tussen gemeentes niet van een 
fusie afhankelijk is, maar van de goede wil van politiek en ambtenaren in het bijzonder. 

6 Mensen zonder auto hoe moeten die er komen???????????  gewoon belachelijk, echt erg! WMO in 
Veghel belachelijk uitkering in Veghel????? 

6 Over een paar jaar is dat ook zo, nu doe zet dat voor de bühne. Wil ik een flesje wijn op wedden. 

 Is al besluit genomen officieel gedeelte zoals raads- vergaderingen trouw locatie en service loket 
blijft. Ben hier erg blij mee. 

 

 
Toelichting: 
2 Een tijdelijke doekje voor het bloeden, in 2020 zitten de raad te keuvelen in Veghel (omdat het 

merendeel van de raadsleden in Veghel wonen) Rooi wordt het Olland van de Meijereistad 
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3. “Het is een aanwinst voor Sint-Oedenrode 
dat de gemeenteraadsvergaderingen in Sint-

Oedenrode plaatsvinden” 
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3 Blijft m.i. een kostbare zaak voor deze periodieke vergaderingen. 

3 Omdat op deze wijze een waardige bestemming gegeven aan het monumentale RAADHUIS 
(absoluut geen stadshuis oid) van de gemeente Meierijstad (stad bah!!).  

4 Doet het EU parlement ook  op twee plaatsen. Is ook een groot succes! 

4 Ik zie het als een troostprijs. 

4 Voor mij is het belangrijker dat zaken als wmo, wwb e.d hier gehandhaafd worden.  

5 Ik heb liever dat er andere zaken blijven zoals zwembad bibliotheek sportclubs en mogelijkheden 
voor rooise bedrijven op rooise bedrijventerreinen 

6  Is alleen geldverspilling om groot gebouw van personeel, onderhoud en diensten te voorzien. 
Meijerijstad is voor kostenbesparing, als iedere gemeente zijn eigen ding nog doet schiet het niet 
op. 

6 Zie mijn antwoord op vraag 6. 

 Krijgen wij ook nog wat als zoethoudertje 

 

 
Toelichting: 
1 En de rest WMO gemeentelijke uitkering?  

1 Hoef ik tenminste niet naar Veghel 

2 Dit loket is prettig vooral voor oudere mensen, ondanks dat verwacht ik dat het niet blijvend is, 
hoogstens voor een aantal jaren waarna aanvragen/verlengingen online zullen gebeuren en enkel 
ophalen is. 

2 Maar we hadden recht op meer!! We hadden het recht op een compleet bezet gemeentehuis. 
Veghel heeft geprofiteerd van deze fusie, heeft dit als een schone kans gezien om te profiteren van 
Rooi en Schijndel. 

4 Doekje voor het bloeden. Binnen 5 jaar is het weg. Kost een hoop geld om niets. 

5 Beter appartementen maken in het gemeentehuis. Waarom loketfuntie? Is alleen geldverspilling 
om groot gebouw van personeel, onderhoud en diensten te voorzien. Meijerijstad is voor 
kostenbesparing, als iedere gemeente zijn eigen ding nog doet schiet het niet op. 

5 Erg ouderwets beter bij de mensen thuis langs gaan. 
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4. “Het is de juiste keuze om de loketfunctie op 
het gemeentehuis van Sint-Oedenrode te 

behouden” 


